
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół nr 39/2022 

 

XXXIX Posiedzenie w dniu 24 listopada 2022  

Obrady rozpoczęto 24 listopada 2022 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 12:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny 

 

Wójt – Wiesław Glapka 

Sekretarz – Andrzej Konieczny 

Skarbnik – Elżbieta Karolczak 

Kierownik Referatu Budżetowo – Finansowego – Bogumiła Sosnowska  

 

Tematy posiedzenia: 

1.Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 299 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2022 r. 

2. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 300 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-

2027 

3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 301 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu dla 

celów obliczenia wysokości zwrotu kosztów przewozu rodzicom dzieci niepełnosprawnych 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 302 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/239/2021 z dn. 25 listopada 

2021r. w sprawie udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego na rok 2022 

5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 303 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 

ich przebiegu 

6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 304 w sprawie nadanie nazwy ulicy w miejscowości Piaski 

7. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 305 w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Piaski 

z Organizacjami Pozarządowymi na 2023 rok. 

8. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 306 w sprawie określenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do 

przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach oraz szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Piaski oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

9. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 307 w sprawie określenia dziennej stawki opłaty targowej na 2023 rok 

10. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 299 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 

2022 r. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. Odpowiadała na pytania Radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 



Ad. 2. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 300 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2022-2027 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. Odpowiadała na pytania Radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 301 w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu dla celów obliczenia wysokości zwrotu kosztów przewozu rodzicom dzieci niepełnosprawnych 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 302 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/239/2021 z dn. 25 

listopada 2021r. w sprawie udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego na rok 2022 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy. Odpowiadała na pytania Radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 303 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia ich przebiegu. 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad.6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 304 w sprawie nadanie nazwy ulicy w miejscowości Piaski 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy. 

Radni jednogłośnie byli za przyjęciem nazwy ulicy Malinowa.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 7. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 305 w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Piaski 

z Organizacjami Pozarządowymi na 2023 rok. 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 8. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 306 w sprawie określenia kryteriów w postępowaniu 

rekrutacyjnym do przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach oraz szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Piaski oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 

kryteriów. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Sekretarz Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 9. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 307 w sprawie określenia dziennej stawki opłaty targowej na 

2023 rok 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy i Skarbnik Gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 10. Sprawy bieżące 

Poruszono temat wpływu środków do budżetu gminy z rozliczeń PIT. Skarbnik gminy zaproponowała aby 

poprzez dodawanie do punktów rekrutacji do przedszkola, czy poprzez broszury informacyjne, stronę 

interenetową gminy zachęcić mieszkańców gminy do zameldowania się na terenie naszej Gminy aby 

mieszkańcy wiedzieli gdzie trafiają środki z rozliczeń PIT.   

 

Wójt poinformował o zapotrzebowaniu na węgiel. Dodał, ze Gmina Piaski podpisze umowę z firmą  Węglokoks. 

Węgiel będzie do odbioru chwili gdy wszystkie gminy będą na jednym poziomie (podpiszą umowy). Dodał, że 

gmina ma zapewnienia od firmy Węglokoks, że problemu z zamówieniami nie będzie. Węgiel odbierany z  

Ostrowa, zamówienie wysłano na cztery samochody ekogroszku  i  cztery samochody orzacha. Do Gminnej 



Spółdzielni Samopomoc Chłopskiej w Piaskach trafią  po dwa samochody danego towaru, do pozostałych po 

jednym samochodzie.  

Informacja o inwestycjach stanowi załącznik do protokołu.   

Radna Hanna Powicka zwróciła uwagę na suche korony drzew przy ul. Drzęczewskiej  

Wójt odpowiedział, że zostaną przycięte. 

Radny Dariusz Naskręt zapytał, czy wskazane przez radnych propozycje zmiany do projektu budowy ulicy 

Drzęczewskiej zostaną uwzględnione.   

Wójt poinformował, że  trwają rozmowy z projektantem, zostanie wymieniony podwójny słup na pojedynczy, 

projektant zmieni w dokumentacji złagodzenie łuku na skrzyżowaniu. Poruszył temat ścieżki pieszo rowerowej 

Piaski – Drzęczewo.  

 Radny Dariusz Naskręt zapytał czy gdy przy budowie drogi Piaski – Drzęczewo w chwili położenia kanalizacji 

deszczowej, nowej drogi i chodników  nie będzie problemu z odbiorem wód opadowych 

Wójt odpowiedział, że rów przy ul. Dębowej powinien odebrać, gdy się napełni woda wpływa do lasu, dlatego z 

tym nie powinno być problemu.  

Radny Marcin Porzucek poruszył temat budowy ścieżki pieszo rowerowej Piaski – Godurowo. Dodał, że jest to 

temat bardzo trudny. Perspektywa jest dość odległa, wpisana w wieloletni program inwestycji, dlatego dzisiaj 

złoży na sesji wniosek żeby zaopatrzyć w granicach administracyjnych Piasków w chodnik. Ludzie mieszkają 

tam od ponad czterdziestu lat,  wszelkie media, które od ulicy  Polnej ruszały organizowali we własnym 

zakresie, pobudowanie sieci wodociągowej. Było to na początku powstania samorządu, w dużej części 

mieszkańcy samodzielnie pokryli koszty założenia wodociągów, na odcinku od ul. Polnej do zakrętu. W 

momencie gdy zrobiono dokumentację projektową oddali to pod własność gminy.  Przez to, że jest to droga 

krajowa, gmina nie ponosiła kosztów utrzymania drogi. Mieszkańcy płaca podatki, nie składali wniosków o 

obniżenie płatności za wodę, czy umorzenie podatków od nieruchomości. Wszyscy są zameldowani na terenie 

naszej gminy, co powoduje wpływ z podatku PIT do budżetu gminy. Jest perspektywa budowy obwodnicy drogi 

nr 12 i uważa, że przy tej okazji warto by było podjąć działania. GDDKiA musi oddać wyremontowaną drogę do 

samorządu. Jeżeli jest planowana inwestycja przebudowy drogi to wtedy łatwiej jest zaplanować budowę 

chodnika, czy ścieżki pieszo rowerowej.  

Radni zwrócili uwagę, że na  terenie całej gminie powstawały społeczne komitety, gdzie mieszkańcy sami 

zajmowali się budową wodociągów, gazyfikacją, telefonizacją.  

Wójt poinformował, że jeżeli chodzi o GDDKiA cały czas trwają rozmowy w kwestii połączenia ścieżki 

rowerowej Piaski – Gostyń. GDDKiA zwróciła się z prośbą o podpisanie porozumienia miedzy gminą Piaski, 

gminą Gostyń i Starostwem. Takie porozumienie zostało podpisane. Lasy państwowe przekazały GDDKiA pas 

leśny/drogowy między Piaskami a Gostyniem. Koszty budowy obwodnicy miały być pokrywane w 1/3, jednak 

zmieniła się sytuacja finansowa i nie wiadomo jak to będzie wyglądało. Porozumienie jest podpisane i sprawa 

idzie w dobrym kierunku. Ścieżka pieszo rowerowa Piaski – Godurowo będzie trudniejsza do zrealizowania. 

GDDKiA w pierwszej kolejności będzie miała na uwadze realizację ścieżki pieszo rowerowej Piaski – Gostyń. 

Gmina pisma będzie składać aby ktoś nie zarzucił nam bezczynności.  

Radna Justyna Sarbinowska stwierdziła, że GDDKiA weźmie gminę na przetrzymanie do momentu 

wybudowania obwodnicy drogi krajowej nr 12 a następnie przekażą drogę na rzecz gminy.  

Radny Marcin Porzucek zapytał o budowę chodnika od ul. Strzeleckiej do CPN. 

Wójt odpowiedział, że było porozumienie, GDDKiA dała kostkę  a gmina wykonanie. 

Radna Hanna Powicka powiedziała, że przejście jest niebezpieczne, również sprawę zgłaszała, należy coś tam 

zrobić aby nie doszło do tragedii, tą drogą rowerami dojeżdżają mieszkańcy Godurowa. Dodała, iż uważa, że to 

jest konieczność aby chodnik powstał.   

Wójt powiedział, że problem jest z pobudowaniem chodnika gdyż mieszkańcy mają ogrodzenia są do samego 

rowu. 

Radny Marcin Porzucek powiedział, że jedyną opcją jest zasypanie rowów.  

Wójt dodał, że są to potężne koszty, poinformował o piśmie mieszkańców z ul. Nerii jak również innych 

miejscowości. Mieszkańcy się budują i proszą o drogi. Dodał, że radni mogą zmienić projekt budżetu, 

zrezygnować i innych inwestycji i budować drogi. Podjęto decyzję o zaciągnięcia kredytu  z polskiego ładu i 

wykonanie inwestycji, które mamy na chwilę obecną. Nie ma żadnych możliwości robienia innych inwestycji.  

Radna Maria Wesołek zwróciła uwagę, że fundusz sołecki we wsiach przekazywany jest na budowę chodników.  

Radny Dariusz Naskręt poprosił o interwencję,  pismo przypominające bądź spotkanie z GDDKiA. 

Radny Marcin Porzucek zaproponował spotkanie z GDDKiA. Jaka była by decyzja  jeżeli chodzi o chodnik do 

granicy administracyjnej Piasków. Można by to wykonać kilkoma etapami, można rozpocząć od dokumentacji 

projektowej. Dalej mówił, że mieszkańcy są zameldowani, z podatków płyną środki do budżetu, gmina nie 

wydatkowała środków na utrzymanie drogi dlatego można by wziąć to kryterium pod uwagę, że gmina nie miała 

kosztów z tego tytułu. Dochody są a nie ma kosztów dla urzędu gminy na tym odcinku. 



Wójt wskazał koszty utrzymania drogi. Powiedział, iż uważa że projekt budżetu, który został ledwo spięty, może 

się zmienić w ciągu roku poprzez  podwyżki na VAT, środków może nie wystarczyć, kolejne inwestycje są teraz 

nie na miejscu.  

Radny Marcin Porzucek zapytał, czy gmina może cokolwiek zrobić w tej sprawie, z kimś się spotkać aby na ten 

temat porozmawiać. Będzie przebudowa drogi gdzie niejednokrotnie miejscowości skorzystały, że przy 

przebudowie drogi powstała ścieżka, jeżeli teraz nie wykorzystamy szansy później zostanie to droga gminna i 

nic się nie da z tym zrobić. Mówił, że jestem za tym aby na takie spotkanie pojechać.  

Wójt odpowiedział, że na spotkanie można pojechać. GDDKiA kilkakrotnie obiecywała, że teren mogą na oddać 

ale wszystkie koszty zostają po stronie gminy Piaski od dokumentacji po wykonanie. Na którymś z posiedzeń 

komisji Radny Porzucek powiedział, że jeżeli tylko Wójt i Rada się zgodzi to ścieżkę będą robić. Na spotkaniu 

w GDDKiA nikt o takich zamierzeniach nie wiedział.   

Radny Marcin Porzucek wskazał, że GDDKiA oddając drogę musi być po generalnej przebudowie.  

Wójt zwrócił uwagę, że Gostyń również będzie brał udział w tej inwestycji, przeprowadzają rozmowy z 

GDDKiA i nic nie mówi się  o generalnym remoncie drogi. 

Radny Marcin Porzucek zapytał jaki kroki zostaną podjęte co do wniosku 

Wójt zostanie skierowane pismo umówienie się na spotkanie i  

Radna Justyna Sarbinowska zapytała o wycinkę drzew naprzeciwko boiska sportowego. 

Wójt odpowiedział, że jest to teren prywatny i właściciel przygotowuje dojazd do firmy.  

 Radna Karolina Przybylska zapytała o termin zakończenia inwestycji  rewitalizacja stawów w Strzelcach 

Wielkich.  

Wójt poinformował, że inwestycja zakończy się na wiosnę.  

Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę na  chodnik w kierunku cmentarza. Mówił, że jest zarośnięty, wąski, niżej 

niż droga. 

Wójt – należy przebudować,   

Radny Dariusz Naskręt  podziękował za naprawę studzienki przy ul. Kasprzaka, dodał , że przy posesji nr 24 na 

ul. Kasprzaka również jest uszkodzona studzienka.  

Radna Hanna Powicka  podziękowała za interwencje na ul. 27 Grudnia i  Jagiełły.  

  

Przewodnicząca posiedzenia  

               Maria Wesołek 

  
 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


